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Številka:   900-9/2022-5 

Datum:    27. 1. 2022 

 

 

Z A P I S N I K 

 

7. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v sredo, 26. januarja 2022, ob 15. uri v 

veliki dvorani Gasilskega doma PGD Ptuj, Natašina pot 1/a, Ptuj. 

 

Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj. 

 

Predsedujoča je, na podlagi prvega odstavka 31. člena Poslovnika Mestnega sveta, mestni svet obvestila, 

da so svojo odsotnost z današnje seje predhodno napovedali in opravičili mag. Mirjana Nenad, Andrej 

Čuš, Aleksander Voda, Sergeja Puppis Freebairn, dr. Štefan Čelan, Metka Petek Uhan, mag. Darja Harb, 

Helena Neudauer in Nuša Vrabl Ferenčič. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

Skupaj prisotni svetniki: Dijana Alibabić, Marjan Bezjak, Rajko Fajt, Alen Iljevec, Milan Klemenc, Marjan 

Kolarič, Vladimir Koritnik, Tatjana Vaupotič Zemljič, Andrej Lazar, dr. Bojan Pahor, mag. Sonja Purgaj, 

Janez Rožmarin, Miha Požgai, Matej Siebenreich, Boštjan Šeruga, Marta Tušek, Andrej Vindiš, Luka 

Žižek, Gorazd Orešek in Mario Hlušička. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Alenka Korpar, direktorica 

Skupne občinske uprave občin v SP, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Minja 

Vučinić, Skupna občinska uprave občin v SP, Zdenka Ristič, Sekretariat za splošne zadeve, Denis Hrga, 

Sekretariat za splošne zadeve, Jure Meško, Sekretariat za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, 

Kabinet župana, Matic Merc, Kabinet župana in mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj, d.o.o. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Slavica Pičerko Peklar,  

Gabrijela Milošič in Gregor Mlakar.  

 

Ker ni bilo predlogov za spremembe in dopolnitve, z vabili predlaganega dnevnega reda,  je predsedujoča 

predlagala za 7. izredno sejo sveta v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog Sklepov o potrditvi: 

a) Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Fekalna kanalizacija – Grajena – II. 

faza«  

b) Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Fekalna kanalizacija - Pacinje« 

2. Predlog Sklepov o potrditvi: 
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a) Investicijskega programa (IP) »Sistemi odvajanja odpadne vode v aglomeracijah manjših od 2.000 

PE - Mestna občina Ptuj« 

b) spremembe Načrta razvojnega programa (NRP) »Sistemi odvajanja odpadne vode v 

aglomeracijah manjših od 2.000 PE - Mestna občina Ptuj« 

3. Informacije 

 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 18 navzočih soglasno (ZA-18, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlogi Sklepov o potrditvi  

a) Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Fekalna kanalizacija – Grajena – II. 

faza« 

b) Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Fekalna kanalizacija – Pacinje« 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo  so soglasno podprli predloga sklepov. 

Statutarno pravna komisija je ocenila predloga sklepov kot primerna za nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu. 

 

V razpravi je sodeloval Milan Klemenc, ki je povedal, da ga veseli, da je občini uspelo pripraviti v tako 

kratkem času dokumentacijo, ki omogoča prijavo na razpisana sredstva za ureditev območij, ki so s 

takšno komunalno infrastrukturo do sedaj bila osiromašena in predlog podpira. Upa, da bo sivih con, kjer 

ta infrastruktura še ni izgrajena čim manj in da bodo v čim krajšem času tudi ta območja opremljena s to 

infrastrukturo. Krčevina pri Ptuju je eno takšnih območij, kjer je bilo že leta 2015 predvideno urejanje 

ustreznih vodov, saj so že pridobljena soglasja in služnosti. Pričakuje, da se občanom posredujejo 

pojasnila, zakaj še do izgradnje ni prišlo oz. kdaj se le-ta načrtuje.  

Andrej Trunk je pojasnil, da je za to območje projekt že izdelan, težava je elektrovod do črpališča. Zadeva 

se rešuje, v začetku februarja je predviden tudi sestanek, tako da je rešitev že na vidiku. Temu sledi 

pridobivanje gradbenega dovoljenja in nadaljnje aktivnosti za samo izvedbo. 

 

Ker je bila razprava izčrpana, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednja sklepa: 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Fekalna kanalizacija – Grajena – II. faza«, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 20 navzočih soglasno (ZA-20, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

in 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Fekalna kanalizacija – Pacinje«, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 20 navzočih soglasno (ZA-20, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Sklepov o potrditvi 

a) Investicijskega programa (IP) »Sistemi odvajanja odpadne vode v aglomeracijah manjših 

od 2.000 PE - Mestna občina Ptuj« - ČISTOPIS 

b) spremembe Načrta razvojnega programa (NRP) »»Sistemi odvajanja odpadne vode v 

aglomeracijah manjših od 2.000 PE - Mestna občina Ptuj« 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo  so soglasno podprli predloga sklepov. 
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Statutarno pravna komisija je ocenila predloga sklepov kot primerna za nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu. 

 

Županja je pojasnila, da je dokumentacija pripravljena zaradi poziva ministrstva in odprtega javnega 

razpisa. Glede na to, da je bilo šele včeraj pridobljeno gradbeno dovoljenje za Pacinje, ocenjuje da do 

roka za oddajo vloge gradbeno dovoljenje ne bo pravnomočno. Zato je bilo v občinski upravi mnenje, da 

se občina na razpis prijavi brez te aglomeracije, kar pa ne pomeni, da je ne bomo izvajali. Razlika med 

sredstvi ki se spreminjajo je 70.000,00 EUR. Smiselnost izločitve tega območje je v tem, da v primeru 

neustreznosti dokumentacije lahko izgubimo vsa zaprošena sredstva. Vsi odbori so to spremembo sklepa 

podprli. Dokumentacija bo torej tudi za to območje pripravljena  za morebitni dodatni razpis, ali pa se bo to 

izvedlo z lastnimi sredstvi občine. Ocenjujemo, da je potrebno biti hiter pri oddaji dokumentacije, zato je 

predložen čistopis sklepa, brez aglomeracije Pacinje.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepov, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednja 

sklepa:  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega 

programa (IP) »Sistemi odvajanja odpadne vode v aglomeracijah manjših od 2.000 PE - Mestna 

občina Ptuj« - ČISTOPIS, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 20 navzočih soglasno (ZA-20, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagan sklep. 

in 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Spremembe Načrta 

razvojnega programa (NRP) »Sistemi odvajanja odpadne vode v aglomeracijah manjših od 2.000 

PE - Mestna občina Ptuj«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 20 navzočih soglasno (ZA-20, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagan sklep. 

 

3. Informacije 

 

Na podlagi dogovora na kolegiju županje z vodji svetniških skupin, da se predstavi problematika in 

aktivnosti v zvezi z ogrevanjem na območju Mestne občine Ptuj in izdanimi računi, je županja predala 

besedo direktorju Javnih služb Ptuj, d.o.o. mag. Alenu Hodniku. Ta je povedal, da težava z ogrevanjem 

oz. višjimi cenami energentov ni lokalna, ampak mnogo širša. Cene nekaterih energentov so poskočile 

tudi za 5 x. Povedal je, da se lahko občani, ki so dobili visoke poračune za ogrevanje na sedežu Javnih 

služb Ptuj dogovorijo o možnostih prilagoditve akontacije oz. za drugačne obroke plačevanja. V razpravi je 

sodeloval tudi Milan Klemenc, ki je izpostavil dobavitelje energentov (plina). Menil je, da bi v primerih, ko 

bi več občin skupaj izbiralo ponudnika, bilo mogoče doseči nižje cene. Dijana Alibabić je direktorju JSP 

zastavila vprašanje glede pavšalistov, saj nove kartice niso bile poslane in odčitane, zato sprašuje kako 

bo ogrevanje obračunano do podražitve in po podražitvi naprej. Direktor je podal obrazložitev, da kartice 

odčitajo celotno sezono, obračun pa se izvaja na mesečni ravni.  

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 7. izredne seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 15.30 uri.  

                                                                          

                                                                      

Zapis pripravila:                                                                                                              Nuška Gajšek 

Zdenka Ristič                                                                                                                      županja        


